
Or.V.0062-77/2000

Protokół Nr 77/2000
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 1 czerwca 2000 roku

Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  –  Pan
Wiesław Pusz – Starosta Białostocki. Obecni wg. listy obecności, w załączeniu / zał. Nr 1 /.

Proponowany porządek obrad, przyjęto do realizacji jednogłośnie, w brzmieniu:
1. Uchwała  w  sprawie  dotacji  na  uczestnictwo  OSP  w  Studziankach,  w  Wojewódzkich

zawodach sportowo – pożarniczych.
2. Wniosek WSS w sprawie zmian w budżecie, w wyniku realizacji porozumienia z Zarządem

Gminy Łapy / SP ZOZ w Łapach /. 
3. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych w sprawie zmian w budżecie, w wyniku realizacji

porozumienia z Zarządem Powiatu Sokólskiego / ODZ w Michałowie /.
4. Wniosek  WSS  w  sprawie  zmian  w  budżecie  –  dotacja  Wojewody  na  budowę  sali

gimnastycznej w ZSM w Łapach.
5. Akceptacja projektu uchwały Rady Powiatu dot. inwestycji w ZSM w Łapach.
6. Akceptacja zasad przetargu na wyłonienie wykonawców uproszczonych planów urządzenia

lasów niepaństwowych.
7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok.
8. Wniosek  Dyrektora  ZSM  w  Łapach  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  maszyn  i

urządzeń – uchwała Zarządu.
9. Projekt regulaminu przyznawania nagród Starosty dla nauczycieli i dyrektorów szkół.
10. Umowa użyczenia nieruchomości w Czarnej Wsi Kościelnej.
11. Pismo Dyrektora SP ZOZ w Łapach w sprawie sytuacji finansowej Zakładu.
12. Pismo do MiG Łapy w sprawie zaliczenia ul. Sokołowskiej w Łapach do kategorii dróg

powiatowych.
13. Pismo Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na budowę w odległości 1,5 m od

granicy nieruchomości, będącej w trwałym zarządzie DPS Uhowo.
14. Pismo  pracowników  Przychodni  Rejonowej  w  Choroszczy  w  sprawie  utworzenia

Niepublicznego ZOZ i przejęcia nieruchomości.
15. Zawiadomienie  Zarządu  MiG  Łapy  w  sprawie  prac  nad  planem  zagospodarowania

przestrzennego.
16. Sprawa przetargu na zaopatrzenie Starostwa w papier komputerowy i kserograficzny.
17. Pismo PCPR w sprawie wniosku o udzielenie dotacji Polskiemu Związkowi Niewidomych.
18. Uchwała Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego PCPR- u.
19. Informacja dot. VII Okręgowej Wystawy Zwierząt Hodowlanych w Szepietowie.
20. Informacja o przedłużeniu autobusu szynowego relacji Hajnówka – Cisówka.
21. Sprawy różne.

Ad. 1 

Starosta  Białostocki  –Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  zebranym  wyniki  sportowo-
pożarniczych zawodów powiatowych OSP,  w wyniku których wyłoniono Ochotniczą  Straż
Pożarną w Studziankach, jako najlepszą drużynę do reprezentowania Powiatu na zawodach
wojewódzkich. Pan Wiesław Pusz poinformował zebranych, iż stan techniczny sprzętu OSP
wymaga uzupełnienia , by godnie reprezentował Powiat Białostocki. W tym miejscu Starosta
odczytał zebranym pismo Urzędu Miejskiego w Wasilkowie nr OSO.5431-4/2000 z dnia 29



maja 2000 roku dot. sfinansowania doposażenia ww. jednostki, w związku z udziałem OSP w
Studziankach w zawodach pożarniczych szczebla wojewódzkiego /  zał.  Nr 2/ oraz wniosek
Wydziału Spraw Społecznych o podjęcie uchwały w sprawie wysokości udzielenia dotacji z
budżetu powiatu na realizację zadań ponadgminnych z zakresu kultury fizycznej  w kwocie
1.400 zł. / zał. Nr 3 /.Zarząd, w dyskusji zwracał uwagę, iż OSP stanowi istotne ogniwo w
Straży Pożarnej i przychylił się do wniosku WSS w ww. sprawie. 

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień  Pani  Skarbnik  Zarząd  Powiatu  podjął  Uchwałę  Nr
125/2000 z dnia 1 czerwca 2000 roku w ww. sprawie /  zał.  Nr 4 /.  Członkowie Zarządu
zaznaczyli,  iż  o  powyższych  działaniach  należy  powiadomić  Komisję  Zdrowia  i  Kultury
Fizycznej.

Ad. 2

Przewodniczący Zarządu poprosił o zreferowanie tematu Panią Skarbnik. Pani Maria
Grażyna Kalińska przedstawiła zebranym wniosek WSS o wprowadzenie do budżetu powiatu
kwoty  90.000  zł.,  pochodzącej  z  Gminy  Łapy  na  dofinansowanie  SP ZOZ  w  Łapach  z
przeznaczeniem  na  kontynuację  remontu  w  tym  ośrodku.  Porozumienie  to  wymagało
publikacji.  Zostało ono już opublikowane, stad też wniosek o wprowadzenie ww. zmian w
budżecie.  Jest  to  kompetencja  Zarządu  Powiatu,  po  uzyskaniu  pozytywnej  opinii  Komisji
Finansowo – Gospodarczej.

Członkowie  Zarządu  zaakceptowali  przekazanie  stosownego  projektu  uchwały
Zarządu do zaopiniowania przez ww. Komisję. / zał. Nr 5 /.

Ad. 3

Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przypomniała  zebranym,  iż  zostały  zawarte  dwa
porozumienia z Zarządem Powiatu Sokólskiego na dokształcanie uczniów w Zespole Szkół
Zawodowych w Michałowie na dwa etapy, tj. stopnia I i II. Razem stanowi to kwotę 2.656 zł. i
o taką kwotę zwiększa się dochody i wydatki  w ZS w Michałowie.
Zarząd Powiatu wniosek WSS w tej sprawie  /  zał.  Nr 6 /  skierował do Pani Skarbnik,
celem wprowadzenia zmian w budżecie.

Ad. 4

Decyzją Wojewody Podlaskiego została przyznana Powiatowi Białostockiemu dotacja
w wysokości 250.000 zł. na kontynuację inwestycji pod nazwą „ budowa sali gimnastycznej”
przy ZSM w Łapach. Wydział Spraw Społecznych wystąpił do Zarządu Powiatu ze stosownym
wnioskiem  / zał. Nr 7 /. Członkowie Zarządu, po dyskusji, przekazali ww. wniosek do Pani
Skarbnik, celem realizacji.

Ad. 5

Przewodniczący  Zarządu  Powiatu  przedstawił  informację  związaną  z  realizacją
inwestycji  w  Łapach.  Szczegółowe  wyjaśnienia  dot.  stanu  realizowanego  obiektu,  sali
gimnastycznej przy ZSM w Łapach, złożył członek Zarządu – Pan Stanisław Łapiński. Zarząd
Powiatu  stoi  na  stanowisku,  iż  pomimo  występujących  trudności  finansowych  należy
kontynuować  roboty  budowlane. Przygotowano  projekt  Uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w   sprawie  stanowiska  dotyczącego  kontynuowania  budowy  sali
gimnastycznej przy Zespole Szkół Mechanicznych w Łapach, który po zaakceptowaniu
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przez Zarząd, przekazano do Rady Powiatu, celem przedłożenia go wszystkim Komisjom
stałym i Radzie  Powiatu / zał. Nr 8 /.

Ad. 6

Starosta  Białostocki  omówił  zasady  przetargu  na  wyłonienie  wykonawców
uproszczonych  planów urządzenia  lasów niepaństwowych.  Zakres  tego  przetargu  obejmuje
ogółem ponad 1000 ha, zaplanowanych do realizacji w kilku kompleksach na ogólna kwotę
40.000 zł.. Szczegółowe wyjaśnienia w tej sprawie złożyła członek Zarządu – Pani Jadwiga
Kuteszko. Poinformowała zebranych, iż plany urządzeniowe ważne są przez okres 10 lat, a w
związku  z  tym  istnieje  potrzeba  ich  aktualizacji.  Postanowiono  przeprowadzić  przetarg
nieograniczony. Przedmiotem zamówienia jest wykonanie uproszczonych planów urządzenia
lasów,  na  terenach  należących  do  indywidualnych  właścicieli.  Pani  Jadwiga  Kuteszko
przedłożyła także wniosek w sprawie szczegółowego określenia przez Zarząd, jakie kwoty z
40.000 zł. przeznaczone będą na realizację zamówień w poszczególnych kompleksach, a także
przedstawiła propozycję ogłoszenia przetargu w pierwszej kolejności na 4 kompleksy. Przetarg
na piąty kompleks może być ogłoszony w terminie późniejszym  / materiał w załączeniu /.
Zarząd,  po  dyskusji,  zaakceptował  zasady  do  ww.  przetargu,  przekazując  sprawę  do
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska / zał. Nr 9 /.

Ad. 7

Pani Skarbnik przedstawiła Zarządowi projekt uchwały Zarządu w sprawie zmian w
budżecie  powiatu  na  2000  rok.  Ww.  uchwała  podlega  zaopiniowaniu  przez  Komisję
Finansowo-Gospodarczą. Do budżetu powiatu wprowadza się:
- dotację  od  Wojewody  w  wysokości  2.224.000  zł.  z  przeznaczeniem  na  uzupełnienie

środków na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za bezrobotnych bez prawa do
zasiłku, 

- dotację  celową  z  Gminy  Łapy  w  wysokości  90.000  zł.  na  dofinansowanie  remontu
przychodni w Łapach , którą wprowadza się w budżecie powiatu jako dotację celową dla
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach,

- dotację  z  budżetu  Wojewody  w kwocie 250.000 zł.  z  przeznaczeniem na budowę sali
gimnastycznej przy ZSM w Łapach,

- dotację  z  Powiatu Sokólskiego  w wysokości  2.656 zł.  na sfinansowanie kursów I  i  II
stopnia dla uczniów szkół zawodowych, uczących się w ODZ w Michałowie,

- dotacje na drogi z na ogólną kwotę 155.000 zł. z Gmin: 
a) Michałowo – 100.000 zł.,
b) Czarna Białostocka – 30.000 zł.,
c) Juchnowiec Kościelny – 25.000 zł..

Również na wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Łapach dokonuje
się zmian w planie wydatków budżetowych / zał. Nr 10 /.

Zarząd  Powiatu,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  jednogłośnie  zaakceptował  projekt
uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok, przekazując go do
Komisji Finansowo-Gospodarczej, celem zaopiniowania.

Ad. 8  

W  punkcie  „podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
sprzedaż maszyn i urządzeń, zbędnych  Warsztatom Szkolnym ZSM w Łapach” wyjaśnienia
złożył  członek  Zarządu  –  Pan  Stanisław  Łapiński.  Warsztaty  szkolne  co  roku  dokonują
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przeglądu majątku. W wyniku tego przeglądu ustalono wykaz maszyn i urządzeń zbędnych
warsztatom. Procedura wymaga uzgodnienia ich zbycia  z Zarządem Powiatu Białostockiego.
Dyrektor ZSM w Łapach zwraca się z prośbą,  by uzyskane ze sprzedaży środki finansowe
przekazane zostały na zwiększenie środków obrotowych w warsztatach szkolnych.

Pani Skarbnik,  składając wyjaśnienia w tej  sprawie,  zaproponowała projekt uchwały
Zarządu  w tej  sprawie  /  zał.  Nr  11  /.  Podkreśliła,  iż  dochody uzyskane ze  sprzedaży  ww.
urządzeń  należy  odprowadzić  do  budżetu  powiatu  jako  dochody  pochodzące  ze  sprzedaży
majątku powiatu.  Zarząd, po dyskusji,  jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 126/2000 z dnia 1
czerwca 2000 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż maszyn i urządzeń, zbędnych
Warsztatom Szkolnym ZSM w Łapach / zał. Nr 12 /.

Ad. 9

Przewodniczący  Zarządu  –  Pan  Wiesław  Pusz  referując  ten  temat  podkreślił,  iż  w
poprzednim układzie administracyjnym funkcjonował taki system, w którym z ogólnej kwoty
wyodrębniono 0,2% budżetu na nagrody. Np. Szkoły rolnicze były w gestii Wojewody inne
szkoły mogły ubiegać się o nagrody Kuratora Oświaty. Powiat Białostocki w pierwszym roku
istnienia,  ze  względu  na  szczupłość  swego  budżetu,  nie  przyznawał  żadnych  nagród.  W
bieżącym  roku  budżet  również  jest  bardzo  ograniczony  i  nie  planowano  żadnych  nagród,
niemniej  jednak  w  br.  jest  50-lecie  Zespołu  Szkół  Mechanizacji  Rolnictwa  w  Supraślu.
Dyrektor  Muszyński  wystąpił  pismem  Nr  L.DZ.11/SR-190/389/2000   o  nagrodę  Starosty
Białostockiego dla trzech nauczycieli:
1. Pana Andrzeja Rygorczyka,
2. Pana Michała Kozłowskiego,
3. Pana Aleksandra Doroszkiewicza / zał. Nr 13 /.

Członek Zarządu – Pan Stanisław Łapiński zaproponował,  by Zarząd ustalił pewne ramy
przyznawania  takich  nagród,   analizując  przygotowany  przez  WSS  projekt  regulaminu
przyznawania nagrody Starosty Powiatu Białostockiego / zał.  Nr 14 /.  Po dyskusji,  Zarząd
wstępnie  zaakceptował  projekt  ww.  regulaminu,  przekazując  go  do  Wydziału  Spraw
Społecznych, celem prowadzenia dalszych działań. 

Ad. 10

Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż Zarząd na poprzednich
posiedzeniach rozpatrywał wnioski Burmistrzów o udostępnienie nieruchomości, które służą
zaspokojeniu  potrzeb,  związanych  z  ochroną  zdrowia.  Z  terenu  Czarnej  Białostockiej  do
Starostwa wpłynęły dwa wnioski:
1. Burmistrza Miasta i Gminy w Czarnej Białostockiej o użyczenie nieruchomości na krótki

termin,
2. Pani  dr  Półkośnik  –  Michałowskiej  o  udostępnienie  budynku  ośrodka  zdrowia  w  celu

otworzenia prywatnej praktyki lekarskiej.
Decyzja Zarządu zmierzała do użyczenia nieruchomości Gminie, dając tym samym czas Pani
doktor  do  załatwienia  wszelkich  niezbędnych  formalności,  związanych  z  prowadzeniem
praktyki lekarskiej  /  Niepubliczny ZOZ / i  przystąpieniem do przetargu w przyszłym roku.
Zgodnie  ze  stanowiskiem  Zarządu  opracowany  został  projekt  umowy  użyczenia,  który
przesłano do zaopiniowania SP TZOZ –owi w Białymstoku oraz Burmistrzowi Miasta i Gminy
Czarna  Białostocka.  Pani  Wojciechowska  poinformowała,  iż  zgłoszone  sugestie  zostały
uwzględnione w § 2 i 7 niniejszej umowy.
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Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  umowy  użyczenia,
zobowiązując do jej podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza i członka
Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską / zał. Nr 15 /.

Ad. 11

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z pismem Dyrektora SP ZOZ w Łapach w
sprawie sytuacji finansowej zakładu / zał. Nr 16 /. Członkowie Zarządu, w dyskusji, prezentują
stanowisko, iż Dyrektor SP ZOZ w Łapach winien pracować nad koncepcją funkcjonowania
zakładu.  Zarząd  Powiatu  może  tylko  pomóc  w  negocjacjach.  Pani  Wojciechowska
przypomniała o koncepcji działań restrukturyzacyjnych, składanych przez Dyrektora Starostwu
i Radzie Powiatu. Zarząd zaproponował, by Dyrektor złożył informację o tym, jakie działania,
mając na uwadze wcześniejsze założenia restrukturyzacji, zostały wdrożone w życie oraz jakie
są dalsze propozycje wyjścia z impasu.
Zarząd ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad. 12

Starosta  Białostocki  przypomniał  członkom  Zarządu  pismo  Zarządu  MiG  Łapy
skierowane do Rady Powiatu 30 czerwca 1999 roku w sprawie zaliczenia ul. Sokołowskiej w
Łapach do  kategorii  dróg powiatowych.  W kwietniu br.  Urząd Miasta  i  Gminy w Łapach
ponownie poprosił o udzielenie odpowiedzi na swój wniosek. Sprawę powyższą przekazano do
analizy Powiatowemu Zarządowi Dróg w Białymstoku, który przygotował projekt odpowiedzi
w tej sprawie. 
Zarząd, po dyskusji, jednogłośnie zaakceptował treść ww. odpowiedzi, podpisując ją. Do
przesłania  pisma  Urzędowi  MiG  w  Łapach  zobowiązano  pracownika  obsługującego
Zarząd / zał. Nr 17 /.

Ad. 13

Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych z pismem Pana Zbigniewa Puchalskiego,
mieszkającego w sąsiedztwie Domu Pomocy Społecznej w Uhowie. Pan Puchalski, w swoim
piśmie, skierowanym do Zarządu Powiatu, prosi o wyrażenie zgody za usytuowanie budynku z
pokojami do agroturystyki i garażem w odległości 1,50 m od granicy działki nr geod. 339/4
położonej w Uhowie, przy ul. Surażskiej 65, stanowiącej własność powiatu. Zasięgnięto opinii
Architekta Powiatowego w tej sprawie. Do materiałów dołączona jest także notatka służbowa
Pani Haliny Dryl – Kołodko z przeprowadzonej rozmowy telefonicznej z Dyrektorem DPS- u
w Uhowie. Pani Dyrektor nie stawia przeszkód w realizacji inwestycji Pana Puchalskiego.

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego  wyraził  zgodę  na
usytuowanie projektowanego budynku w odległości 1,50 m od granicy działki nr geod. 339/4 w
Uhowie / zał. Nr 18/.

Ad. 14

Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  pracowników  Przychodni  Rejonowej  w
Choroszczy  w  sprawie  utworzenia  Niepublicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  i  przejęcia
działki i budynku Przychodni Rejonowej w Choroszczy, przy ul. Mickiewicza 21 / zał. Nr 19 /.
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Zarząd  stoi  na  stanowisku,  iż  to,  że  budynek  jest  własnością  powiatu,  nie  stanowi
przeszkody  do  utworzenia  Niepublicznego  ZOZ- u.  W momencie  jego  utworzenia,  Zarząd
Powiatu zaproponuje Radzie Powiatu Białostockiego przekazanie ww. mienia władzom gminy.
Ponadto Zarząd upoważnił Panią Celinę Grażynę Wojciechowską do prowadzenia rozmów z
lekarzami : Panią Elizą J. Jurgiel i Panią Anną Rogalewską. 

Ad. 15

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego zapoznali się z zawiadomieniem Zarządu
Miasta i Gminy Łapy w sprawie prac nad planem zagospodarowania przestrzennego / zał. Nr
20 /. WW. sprawę skierowano do analizy Architektowi Powiatowemu.

Ad. 16

Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem Firmy  „KOMPAP”  odnośnie  rezygnacji   z
sukcesywnego  zaopatrzenia Starostwa Powiatowego w Białymstoku w papier kserograficzny i
komputerowy do końca br. / zał. Nr 21 /. Ponieważ było to zapytanie o cenę, radca prawny stoi
na stanowisku, iż firma ma prawo wycofać się ze swojej z oferty. Po dyskusji, członkowie
Zarządu uznali, iż jedynym rozsądnym rozwiązaniem w takiej sytuacji jest jednorazowy zakup
i  zgromadzenie  zapasu,  w  celu  uniknięcia  ciągłej  zwyżki  cen  ww.  towaru.  Pani  Skarbnik
poprosiła o przedstawienie zapotrzebowania finansowego na jednorazowy zakup. W momencie
uzyskania  takiej  informacji  Pani  Kalińska  wypowie  się,  czy  jest  to  możliwe,  mając  na
względzie gospodarne zarządzanie posiadanymi środkami.

Ad. 17

Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  wystąpiło  do  Zarządu  z
wnioskiem o rozważenie możliwości przyznania dotacji Polskiemu Związkowi Niewidomych –
Okręg  Podlaski  na  rzecz  Terenowego  Ośrodka  Rehabilitacji  i  Wsparcia  Społecznego
Niewidomych i Słabowidzących zamieszkałych na terenie powiatu białostockiego w wysokości
1.500 zł  ./  zał.  Nr 22 /  .  Ponieważ nie jest to  zadanie powiatu,  Zarząd nie ma możliwości
prawnych  do  przyznania  ww.  dotacji.  Pani  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  projekt
odpowiedzi, skierowanej do Polskiego Związku Niewidomych i do wiadomości PCPR –owi.
Zarząd  jednogłośnie  opowiedział  się  za  jej  podpisaniem.  Do  przesłania  ww.  pisma
zobowiązano pracownika, obsługującego Zarząd / zał. Nr 23 /.

Ad. 18

Pan Wiesław Pusz zapoznał  członków Zarządu z prośbą  PCPR w Białymstoku dot.
uchwalenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w  Białymstoku  /  zał.  Nr  24  /  .  Poprosił  o  przybliżenie  tematu  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską.  Pani  Wicestarosta  poinformowała  zebranych,  iż  ustawa  „czyszcząca”
wprowadziła istotne zmiany w ustawie o pomocy społecznej, a ponadto uległa zmianie również
sama ustawa o  pomocy społecznej.  Zadania  uległy  rozszerzeniu,  ale  także  zmieniły  swoje
dotychczasowe brzmienie, stad też potrzeba dokonania powyższych zmian w regulaminie. 

Zarząd Powiatu,  po zapoznaniu się  z  projektem uchwały i  dyskusji  w tym temacie,
podjął jednogłośnie Uchwałę Nr 127/2000 z dnia 1 czerwca 2000 roku wprowadzającą zmiany
do Regulaminu Organizacyjnego PCPR w Białymstoku / zał. Nr 25 /.

Ad. 19
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Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu pismo Okręgowej Stacji Hodowli
Zwierząt w Białymstoku dot. VII Okręgowej Wystawy Zwierząt Hodowlanych w Szepietowie /
zał. Nr 26 /. Okręgowa Stacja Hodowli Zwierząt w Białymstoku zwraca się z propozycja o
zrekompensowanie hodowcom kosztów udziału w Wystawie w formie podjętej przez władze
Starostwa. Zarząd, po dyskusji, uznał, iż mając na względzie sytuacje finansową powiatu nie
ma możliwości dofinansowania udziału hodowców w wystawie. Niemniej jednak Zarząd stoi
na stanowisku, iż należy promować najlepszych rolników i hodowców, dlatego też postanowił
ufundować  puchar  dla  najlepszego  hodowcy  z  Powiatu  Białostockiego.  Zarząd  Powiatu
deleguje  członka  Zarządu  –  Panią  Jadwigę  Kuteszko  do  reprezentowania  Powiatu  na  VII
Okręgowej Wystawy Zwierząt Hodowlanych w Szepietowie.

Ad. 20 

Pani  Sekretarz-  Anna  Szczepańska  przedstawiła  sprawę  dot.  kursowania  autobusu
szynowego na trasie Hajnówka – Cisówka. W ramach uzdrowienia sytuacji na ww. trasie PKP
wprowadziło  autobus szynowy,  który  okazał  się  być  również transportem deficytowym, ze
względu na małą ilość pasażerów korzystających z tego środka lokomocji. W obecnej sytuacji
istnieje  propozycja  podpisania  porozumienia  pomiędzy  Polskimi  Kolejami  Państwowymi  a
Marszałkiem  Województwa  Podlaskiego,  Starostwem  Powiatowym w  Hajnówce,  Gminami
Hajnówka  ,  Narewka,  Michałowo  i  Starostwem  Powiatowym  w  Białymstoku  /  bez
porozumienia się ze Starostą Białostockim / / zał. Nr 27 / . Ww. porozumienie dotyczyć ma
wsparcia  finansowego  PKP  w  utrzymaniu  nierentownej  linii  autobusu  szynowego  relacji
Hajnówka – Cisówka w zakresie:
- finansowanie napraw awaryjnych autobusu szynowego,
- ponoszenie kosztów uruchamiania samochodowej komunikacji zastępczej,
- utrzymywania czystości i porządku na stacjach i przystankach linii Hajnówka – Cisówka.
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  propozycją  porozumienia  i  po  dyskusji  upoważnił  Starostę
Białostockiego do rozpoznania sprawy.

Ad. 21

Starosta Białostocki, w sprawach różnych poinformował Zarząd, iż wspólnie z Panią
Skarbnik – Marią Grażyną Kalińską  i Dyrektorem SP TZOZ w Białymstoku dokonał wizytacji
budynku  Ośrodka  Zdrowia  w  Królowym  Moście.  Szczegółowe  wyjaśnienie  złożyła  Pani
Skarbnik. Budynek jest w średnim stanie technicznym, jest zamknięty, ale zabezpieczenie nie
jest najlepsze. Starosta proponuje, by zastanowić się nad sprzedażą tego budynku w ramach
przetargu bezpośredniego, bez ograniczeń. Pomimo tego,   iż zapis  w planie przestrzennym
kwalifikuje  ww.  działkę  na  cele  opieki  zdrowotnej,  atrakcyjność  tego  terenu  i  sąsiedztwo
domków rekreacyjnych pozwoli uzyskać dobrą cenę ze sprzedaży.

Następnie w sprawach różnych podjęto temat dot. przejmowania zadań powierzonych z
zakresu  geodezji.  Starosta  zapoznał  zebranych  z  informacją  Geodety  Powiatowego  w tym
zakresie.  Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  upoważnił  Panią  Wicestarostę  –  Celinę  Grażynę
Wojciechowską do prowadzenia prac związanych z przejmowaniem zadań z gmin.
 Przewodniczący poinformował Zarząd o podpisaniu umowy na dzierżawę budynku przy
ul. św. Rocha 25 A w Białymstoku.

W  sprawach  różnych  Pan  Wiesław  Pusz  poinformował  o  posiedzeniach  Komisji
Infrastruktury Technicznej i Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej w dn. 7 czerwca 2000 roku ,
a także o Komisji Finansowo-Gospodarczej także w tym samym dniu.
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W tym punkcie  członek Zarządu  –  Pan  Stanisław Łapiński  podnosił  problem dot.  zapłaty
nauczycielom za matury. Zarząd zapoznał się z odpowiedzią Ministerstwa Edukacji Narodowej
-   Departamentu  Kadr,  Szkolenia  i  Organizacji  dot.  wynagrodzenia  z  tytułu  poprawiania  i
oceniania pisemnych prac egzaminacyjnych z egzaminu dojrzałości, skierowaną do Dyrektora
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Knyszynie / zał. Nr  28 /. Zarząd postanowił ww. pismo
skierować do WSS, celem przygotowania precyzyjnej interpretacji i przesłania jej Dyrektorom
podległych szkół.

Członek Zarządu – Pan Stanisław Łapiński poprosił o wprowadzenie do porządku obrad
Zarządu stałego punktu „informacja o udziale członków Zarządu w imprezach kulturalnych”.
Ponadto  poprosił  o  informację  na  jakim  etapie  prac  przygotowawczych  jest  indeksacja
wynagrodzeń dla pracowników Starostwa.

Starosta udzielił krótkiej odpowiedzi w tym temacie. 
Również  w  sprawach  różnych  członkowie  Zarządu  poprosili  o  przygotowanie

informacji dot. działań zawiązanych z panującą suszą.
Ponadto   Skarbnik  –  Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  złożyła  wyjaśnienie  dot.

odprowadzenia dochodów Skarbu Państwa za miesiąc kwiecień br. / zał. Nr 29 /.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu dobiegło końca.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
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